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52/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Mezőgazdasági Bizottság határozata az ÉAOP-4.1.2/A-12. kódszámú 
egészségügyi alapellátás, egészségházak és járóbeteg-szakellátás 

fejlesztési című pályázat benyújtásáról 
 

53/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata az ÉAOP-2.1.1/A.I-12. kódszámú 
„Turisztikai attrakciók és szolgáltatások fejlesztése” című pályázati 

lehetőségről 
 

54/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 
Mezőgazdasági Bizottság határozata a TÁMOP-1.4.3-12/1. „Képzett 

fiatalok Püspökladány város fejlődéséért” című pályázat benyújtásáról, 
konzorciumi megállapodás megkötéséről 

 
55/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Mezőgazdasági Bizottság határozata Püspökladány Város Szerkezeti és 
Szabályozási Tervének részbeni módosításáról 

 
56/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Mezőgazdasági Bizottság határozata a Püspökladány, 0192. hrsz-ú 
csatorna bérbevételéről 

 
57/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Mezőgazdasági Bizottság határozata a Püspökladány Esze T. u. 73. sz. 
előtti buszmegálló áthelyezéséről 

 
58/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és 

Mezőgazdasági Bizottság határozata az Őrdaru Egyesület pályázatának 
benyújtását „Tanoda típusú programok támogatása a Hátrányos 

Helyzetű kistérségekben” című pályázati felhívásra 



J e g y z ő k ö n y v 
 

 
mely készült a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazdasági  

Bizottság 2012. augusztus 22-i üléséről 
 
 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerinti bizottsági tagok 
 
Továbbá:  Márkus Gábor - alpolgármester 

Kiss Zsigmond – alpolgármester 
   Varga Lajos – Püspökladányi Városüzemeltető és  

   Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője    
Grúberné Slámer Erzsébet – Püspökladányi   
                      Városüzemeltető és  Gyógyfürdő Kft.   
                      ügyintézője 

   Dr. Kerekes Ferenc - pályázatíró  
   Jeney Tibor – Városfejlesztési Iroda vezetője 
                         Simainé Lakatos Anikó – jegyzőkönyvvezető    
    

         
Napirendek: 
 

1.) Előterjesztés „Turisztikai attrakciók és szolgáltatások fejlesztése” 
ÉAOP-2.1.1/A.I-12. kódszámú pályázat lehetőségeiről 
Előadó: Dombi Imréné - polgármester 

 
2.) Előterjesztés egészségügyi alapellátás, egészségházak és járóbeteg-

szakellátás fejlesztése ÉAOP-4.1.2/A-12. kódszámú pályázat 
lehetőségeiről 

 Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
 

3.) Előterjesztés a TÁMOP-1.4.3-12/1. „Képzett fiatalok Püspökladány 
város fejlődéséért” című projektben történő pályázati részvételről 
Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
 

4.) Előterjesztés Püspökladány Város Szerkezeti és Szabályozási Tervének 
részbeni módosítására 
Előadó: Dombi Imréné - polgármester 

 
5.) Előterjesztés Püspökladány külterület 0192. hrsz-ú csatorna 

bérbevételi kérelméről 
 Előadó: Dombi Imréné – polgármester 
 

6.) Előterjesztés Püspökladány, Esze T. u. 73. sz. előtti buszmegálló 
áthelyezéséről 

 Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
 

7.) Különfélék 
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Tóth László bizottsági elnök megnyitja az ülést, köszönti az ülésen 
résztvevőket. Megállapítja, hogy a bizottság részéről az ülésen jelen van 5 fő 
bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Javasolja a meghívóban szereplő napirendek tárgyalását oly módon, hogy az 
első és második napirendi pont sorrendje felcserélődik, valamint 7. napirendi 
pontként az „Előterjesztés szándéknyilatkozatról a TÁMOP-3.3.9.C-12. –               
A halmozottan hátrányos helyzetű tanulók iskolai lemorzsolódását csökkentő 
intézkedések támogatása – Tanoda típusú programok támogatása a 
Hátrányos Helyzetű Kistérségekben című pályázat benyújtásához szükséges 
feltételek biztosításának támogatásához” című anyagot tárgyalja. A bizottság 
a napirendi pontok tárgyalását egyhangúlag elfogadta. 
 
 
 

1.) Előterjesztés egészségügyi alapellátás, egészségházak és 
járóbeteg-szakellátás fejlesztése ÉAOP-4.1.2/A-12. kódszámú 
pályázat lehetőségeiről 

 
Kincses László: A pályázatban az energiahatékonysági korszerűsítés 
lehetőséget ki lehetne bővíteni több épületre is. Lehetséges ez? 
 
Jeney Tibor: A Petri-telepi és Újtelepi rendelők teljes egészében felújításra 
kerülnének eszközbeszerzéssel együtt, valamint a háziorvosi rendelők részére 
eszközbeszerzés valósulhatna meg.  
 
Kincses László: Konkrétan Felszeghy doktor úr rendelőjére gondoltam, a 
vízmű épületre, oda csak napkollektort létesíteni. 
 
Jeney Tibor: Utána nézek, ha bele lehet tenni a pályázatba, bele tesszük. 
 
Petőné Papp Margit: Az a véleményem, hogy minden pályázatot be kell 
nyújtani, ami 100 %-os támogatottságú. Támogatom és javaslom a pályázat 
benyújtását.  
 
Tóth László: Úgy gondolom, hogy támogatni kell a pályázat benyújtását. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal javasolja a határozati javaslatot. 
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52/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi  
és Mezőgazdasági Bizottsága támogatja, hogy Püspökladány Város 
Önkormányzata az Új Széchenyi Terv pályázati felhívásra, egészségügyi 
alapellátás, egészségházak és járóbeteg-szakellátás fejlesztésére pályázatot 
nyújtson be. 
 
Határidő: 2012. augusztus 30. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
 
 
 

2.) Előterjesztés „Turisztikai attrakciók és szolgáltatások 
fejlesztése” ÉAOP-2.1.1/A.I-12. kódszámú pályázat lehetőségeiről 

 
Dr. Kerekes Ferenc: Az eredetileg kiküldött előterjesztésben változások álltak 
be. Az írásbeli kérdéseinket elküldtük az ÉARFÜ részére és most kaptunk rá 
válaszokat, mely szerint bizonyos projektelemek nem támogathatók. Ilyen 
például a horgász és lovas turizmus, stb. Az ÉARFÜ szerint azt jelenti, hogy 
ilyen célra önkormányzatok nem nyújthatnak be pályázatot, csak 
alapítványok, egyesületek. Át kell gondolni a pályázati lehetőséget. Létre 
lehetne hozni egy ökoturisztikai komplexumot, néhány elem kivételével. Új 
elem lenne benne a látogató központ. Módosítani kell az előterjesztést. A 
pályázat beadási határideje augusztus 31-e, de még kitöltő programunk 
sincs a pályázat beadásához. Valószínű, hogy meghosszabbítják a beadási 
határidőt.  
 
Kincses László: Az elképzeléseink 60-70 %-ban nem valósíthatóak meg. Ahol 
van turista, ott lehet megvalósítani a munkahely teremtő beruházásokat. El 
kell döntenünk, hogy a lovas, vagy horgász turisztika valósuljon meg.  
 
Petőné Papp Margit: További megbeszélés időpontját kellene kitűzni. Ha 
meghosszabbítják a határidőt, mikor fogjuk megtudni?  
 
Dr. Kerekes Ferenc: A héten el kell dőlnie, hogy meghosszabbítják-e az 
időpontot.  
 
Tóth László: Érdemben nem tudunk most dönteni. 
 
Márkus Gábor: Jelenleg nem lehet dönteni. 
 
Kincses László: Jövő héten lehetne egy rendkívüli bizottsági ülést tartani 
ebben az ügyben. 
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Tóth László: Kérdezem Kerekes Urat, hogy jövő héten kedden meg lehetne 
tartani a rendkívüli bizottsági ülést? 
 
Dr. Kerekes Ferenc: Ha nem változik az augusztus 31-i beadási határidő, 
kedden meg lehet tartani az ülést.  
 
Kincses László: Az elképzeléseink közül, mely fejlesztéseket érintenek a 
változások? 
 
Dr. Kerekes Ferenc: Nem lehet csónakázótó, csónakázás, vizi biciklizés, 
állatsimogató, partisétány, kalandpark, csatorna felújítás, stb. Plusz elem 
lehet a látogató központ létrehozása.  
 
Tóth László: Ha nem módosul a határidő, akkor kedden 14.00 órakor összeül 
a bizottság, ha változik a határidő az ülés oka fogyottá válik.  
 
A bizottság 5 igen szavazattal javasolja, hogy ha a pályázat beadási 
határideje nem változik, 2012. augusztus 28-án 14.00 órakor a bizottság 
összeül további egyeztetésre, amennyiben változik a határidő, az ülés oka 
fogyottá válik.  
 
 
53/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi  
és Mezőgazdasági Bizottsága az ÉAOP-2.1.1/A.I-12/1. kódszámú „Turisztikai 
attrakciók és szolgáltatások fejlesztése” című pályázati lehetőségről készült 
előterjesztés határozati javaslatáról nem hozott döntést. Javasolja, hogy 
amennyiben a pályázat beadási határideje 2012. augusztus 31-ről nem 
módosul későbbi időpontra, a bizottság 2012. augusztus 28-án 14.00 órától 
tartandó soron kívüli bizottsági ülésén újból tárgyalja meg a pályázatot, az 
önkormányzat lehetőségeinek figyelembevételével. Amennyiben a pályázat 
beadási határideje módosul, a soron kívüli bizottsági ülés oka fogyottá válik. 
 
Határidő: 2012. augusztus 30. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
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3.) Előterjesztés a TÁMOP-1.4.3-12/1. „Képzett fiatalok 
Püspökladány város fejlődéséért” című projektben történő 
pályázati részvételről 

 
Jeney Tibor: Javításra szeretném felhívni a figyelmet. A megállapodásban 
van eltérés az adószámokban és a konzorciumi tagoknál véletlenül a Holding 
szerepel. A hibák kijavításra kerülnek a Képviselő-testületi ülésre. 
 
Kardos István: A képzés tartalmáról szeretnék többet tudni, a szakképző 
iskola bekapcsolódik-e a képzésbe. 
 
Kiss Zsigmond: Főleg városüzemeltetési feladatokkal kapcsolatos képzések, 
parkosítás, útburkolati jelek festése, betonelemek gyártása, térkő gyártás. 
Püspökladányiak lesznek a foglalkoztatottak, helyi tanárok fognak oktatni, 
valószínűleg a Művelődési Központban. 
 
Varga Lajos: Szeretném annyival kiegészíteni, hogy a képzés során 10 fő kap 
OKJ-s bizonyítványt. Ezután további képzést fognak kapni, pl. dísznövény 
kertész, útfenntartó, kisgépkezelő és térkő készítő képzéseket.  
 
Tóth László: Igazgató Úr részt vett a megbeszéléseken. A képzés után a 
legjobb szakemberek fognak a Kft-nél dolgozni. 
 
Rásó János: Nagyon jónak tartom a pályázati lehetőséget, nagyon jó, hogy 
ilyen képesítéseket kapnak az emberek. Támogatom a pályázat benyújtását. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
 
54/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi  
és Mezőgazdasági Bizottsága támogatja, hogy Püspökladány Város 
Önkormányzata konzorciumi együttműködési megállapodást kössön az 
Országos Tranzitfoglalkoztatási Egyesülettel a „Társadalmi Megújulás 
Operatív Program Innovatív kísérleti foglalkoztatási programok 
támogatására” címmel projektet nyújtsanak be közösen. 
 
Határidő: 2012. augusztus 30. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
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4.) Előterjesztés Püspökladány Város Szerkezeti és Szabályozási 
Tervének részbeni módosítására 

 
Jeney Tibor: Az előterjesztésben hiba történt, a helyes szövegrész „VARBAVA 
Kft.”.  
 
Tóth László: Mindenki tisztában van vele, hogy mely területekről van szó az 
előterjesztésben. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
55/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi  
és Mezőgazdasági Bizottsága Püspökladány Város Szerkezeti és Szabályozási 
Tervének részbeni módosítását támogatja.  
 
Határidő: 2012. augusztus 30. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
 
 
 

5.) Előterjesztés a Püspökladány, külterület 0192. hrsz-ú csatorna 
bérbevételi kérelméről 

 
Kincses László: Korábban is tárgyaltuk már ezt az anyagot. Értem az igényt, 
a bérleti díj is megfelelő, de néhány év múlva új tárgyalási alap lehet. Áfás a 
bérleti díj összege? 
 
Tóth László: Nincs Áfa. Néhány év múlva új tárgyalási alap lehet, mivel 
elővásárlási jog illeti meg. 
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot.  
 
56/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi  
és Mezőgazdasági Bizottsága a Püspökladány, 0192. hrsz-ú csatorna 
bérbevételét – a VARBAVA KFT. részére – támogatja. 
 
Határidő: 2012. augusztus 30. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
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6.) Előterjesztés Püspökladány, Esze T. u. 73. sz. előtti buszmegálló 
áthelyezéséről 

 
Rásó János: Miért volt szabálytalan a buszmegálló? Miért nyújtottak be 
panaszt a lakosok? 
 
Jeney Tibor: A Nemzeti Közlekedési Hatóság hívta fel a figyelmünket, hogy a 
buszmegálló 5 méternél közelebb helyezkedik el a lakóépülettől, 
szabálytalanul van elhelyezve, nincs meg a védőtávolság. A másik probléma 
az, hogy az épület gázkonvektor kivezetője a buszmegállóhoz van bekötve, 
ezért is szabálytalan az ott várakozókra. Megkerestek az ott lakók, hol legyen 
elhelyezve az új buszmegálló. Sikerült az Esze T. u. 69. sz. előtt megfelelő 
helyet találni. Oda áthelyezhető a buszmegálló, az áthelyezési munkát  
megpróbáljuk saját dolgozóinkkal elvégeztetni. 
 
Kincses László: A buszmegálló anyaga hasznosítható az új buszmegálló 
áthelyezéshez? 
 
Jeney Tibor: A táblát helyezzük át és saját magunk térköveket készítünk a 
buszmegállóhoz. 
 
Tóth László: Milyen határidővel történik meg a buszmegálló áthelyezése? 
 
Jeney Tibor: Szeptember 30-ig elkészül. 
 
Petőné Papp Margit: Át kellene nézni a városban az esőbeállókat, nagyon 
rossz állapotban vannak.  
 
A bizottság 5 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
57/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi  
és Mezőgazdasági Bizottsága a Püspökladány, Esze T. u. 73. sz. előtt 
szabálytalanul kiépített buszmegálló áthelyezését támogatja a Püspökladány, 
Esze T. u. 69. sz. alatti ingatlan elé. A buszmegálló áthelyezésének 
határidejét a bizottság 2012. szeptember 30-ban állapítja meg.  
 
Határidő: 2012. augusztus 30. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
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7.) Előterjesztés szándéknyilatkozatról, a TÁMOP-3.3.9.C-12. –                    
A halmozottan hátrányos helyzetű tanulók iskolai 
lemorzsolódását csökkentő intézkedések támogatása – Tanoda 
típusú programok támogatása a Hátrányos Helyzetű 
Kistérségekben című pályázat benyújtásához szükséges feltételek 
biztosításának támogatásához 

 
Kincses László: Személyi kiadásra, vagy épület felújításra lehet fordítani a 
pályázandó összeget? Milyen időtartamra szól a program? 
 
Tóth László: A megvalósítás megkezdésétől számított legalább 20, legfeljebb 
28 hónap.  
 
Petőné Papp Margit: A mi pályázatunkban 40 halmozottan hátrányos 
helyzetű, főleg roma gyermekek voltak foglalkoztatva. A pályázati forrást 
lehetett eszközbeszerzésre, óra tartásra, berendezési tárgyak vásárlására 
fordítani, az épület felújítására nem lehetett felhasználni.  
 
Kincses László: Látszólag kedvezőnek látszik a pályázati lehetőség, de meg 
kell nézni, hogy az önkormányzatra milyen költségek várnak. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodással támogatja a határozati 
javaslatot. 
 
 
58/2012. (VIII.22.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgaz-
dasági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi  
és Mezőgazdasági Bizottsága támogatja, hogy az Őrdaru Egyesület pályázatot 
nyújtson be a „Tanoda típusú programok támogatása a Hátrányos Helyzetű 
Kistérségekben” című pályázati felhívásra. A megvalósításhoz Püspökladány 
Város Önkormányzata a Püspökladány, Haladás u. 2. sz. alatti 3824/3. 
hrsz-ú önkormányzati tulajdonban lévő épületet térítésmentesen 
használatba adja, a pályázati program megvalósításának időtartamára.  
 
Határidő: 2012. augusztus 30. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
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Különfélék: 
 
Tóth László: Kérném, hogy készüljön egy kimutatás az el nem végzett 
kátyúzási munkákról és aszfaltszőnyegezésről. Augusztus végére ki kellene 
javítani ezeket a hibákat. Sok helyen nem jó a kilátás a bokrok és cserjék 
miatt, meg kell oldani ezeket a problémákat. Ha szükséges fel kell szólítani 
az ott lakókat.  
 
Varga Lajos: Kérném irodavezető urat, hogy erősítsen meg abban, hogy 
elvégeztük a kért kátyúzási munkákat. A sövény levágására egy helyszíni 
bejárást kellene összehívni. 
 
Tóth László: A közlekedési táblák miatt is kellene egy bejárást összehívni. 
Javaslom, hogy körzetenként adjuk le a problémás helyeket. 
 
Petőné Papp Margit: A Petőfi S.-Kodály Z. utcák kereszteződésénél a 
kerékpárútnál nagy a balesetveszély. Korábban is jeleztem már, hogy vegyük 
fel a kapcsolatot a vasúttal a Balaton utcai aluljárónál a lakó-pihenő övezet 
kialakítása miatt.  
 
Kardos István: A Petőfi S. utcán a fürdő előtti területen fél méteres fű van. 
Ezen a területen kinek a feladata a fűnyírás? 
 
Tóth László: Önkormányzati terület. 
 
Rásó János: A Csillag-Szent László utcák kereszteződése is nagyon 
balesetveszélyes, a helyszíni bejárás során ezt is meg kellene vizsgálni.           
A hulladékgyűjtő szigetek mellett nagyon sok műanyag flakon található. 
Sűríteni kellene az ürítést, vagy pedig plusz tárolóedényeket kihelyezni.  
 
Kincses László: A Petőfi S.-Kodály Z. utca sarkán kb. 2 méteres kátyú van, 
nagyon balesetveszélyes. A déli gyűjtőút berepedt a szegélykőnél.                          
A garanciális bejárás október hónapban lesz, helyre kell állítani a hibákat.  
 
Márkus Gábor: A déli gyűjtőúton nem volt jellemző a nagy súlyú járművek 
közlekedése. Nagyon komoly repedés van a szegély mellett. 
Kezdeményezném, hogy írjunk levelet a kivitelezőnek, hogy készüljenek fel a 
hibák kijavítására. A Báthori utcai járdában is van hiba.  
A Kereskedelmi Bank előtt is van egy veszélyes kátyú, keressük meg a 
közútkezelőt a hiba kijavítására.  
A helyszíni bejárásra minden körzet adja le a problémás helyeket. 
 

k.m.f. 
 

__________________________________  _________________________________ 
     Simainé Lakatos Anikó                                  Tóth László 
       jegyzőkönyvvezető                                    bizottság elnöke 


